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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

18.10.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 18.10.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței 

extraordinare din luna august. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos și dl Ion Cornea, expert rromi în cadrul Primăriei 

Bughea de Jos.  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 290/11.10.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dna. Maria Toader care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului comunei Bughea de Jos, judelul Argeș –              

Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de specialitate al  

primarului comunei Bughea de Jos – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finantare și a devizului general estimativ, aferente 

obiectivului de investiție “Asfaltare drumuri locale în comuna Bughea de Jos, județul Argeș”, în vederea 

depunerii spre finanțare prin Programul Național de Investitii „Anghel Saligny” –  Inițiator : Primarul 

comunei Bughea de Jos 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finantare și a devizului general estimativ, aferente 

obiectivului “Înființare canalizare și stație de epurare a apelor uzate în comuna Bughea de Jos, județul 

Argeș”, în vederea depunerii spre finanțare prin Programul Național de Investitii „Anghel Saligny” –              

Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Înainte de aprobarea ordinei de zi, secretarul general al UAT Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu readuce în atenția domnilor consilieri faptul că la investirea în funcție au fost informați de 

prevederile legale cu privire la conflictul de interese și incompatibilitate. Deasemenea la acel moment fiecare 

domn consilier a primit o mapă cu întraga legislație în acest sens.  

Dna secretar general informează membrii Consiliului Local să studieze cu atenție ordinea de zi a fiecărei 

ședințe iar dacă se află în una dintre situațiile prevăzute de lege și expuse mai sus să aplice măsurile legale. 

   Se trece la aprobarea ordinei de zi, aprobată cu unanimitate de voturi (13). 

După aprobarea ordinei de zi se ia în discuție primul punct de pe aceasta: Aprobarea procesului verbal 

al ședinței anterioare. 

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot și este aprobat cu unanimitate de voturi (13) 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului comunei 

Bughea de Jos, judelul Argeș –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile detaliate 

pe marginea acestuia. Dl primar subliniază faptul Proiectul de hotărâre a fost întocmit conform prevederilor 

legale, a OUG 57/2017 privind codul administrativ precum și a ordinului 25/2021 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.44/18.10.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului 

de funcții ale aparatului de specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu 

– primar; 

Înainte de începerea prezentării și deliberărilor la acest punct, dl consilier Enache Mihai și dna 

consilier Carmen Trandafir anunță că nu vor participa la deliberările și votul acestui punct de pe ordinea de zi, 

aflându-se într-un posibil conflict de interese. 
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Proiectul este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu în calitatea sa de inițiator.  Deasemenea dl 

primar aduce la cunostința Consiliului Local că așa cum se observă a fost introdus și postul de conducător auto 

microbuz, cu care a fost suplimentat de către Instituția Prefectului numărul de posturi aferente instituției 

noastre. Deasemenea dl primar adaugă faptul că dorește ca postul de muncitor vacantat să fie muncitor 

calificat mai exact conducător auto profesionist, deoarece se are în vedere achiziționarea unei autoutilitare, 

necesară bunei desfășurări a instituției, și chiar o rezervă pentru postul de buldoexcavatorist. Dl primar mai 

adugă faptul că a redenumit compartimentul Asistență socială, Resurse umane în Asistență socială iar 

Compartimentul Salubrizare l-a redenumit Salubrizare și Protecția Mediului. 

Dl viceprimar intervine întrebând dacă la postul de muncitor calificat dorește ca în Organigramă să fie 

trecut conducător auto profesionist. Considerând că aceste condiții ar trebui puse mai bine în condițiile 

concursului pentru ocuparea acestui post. 

Dl primar răspunde că ar vrea să fie direct trecut în organigramă acest lucru. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine întrebând dacă în condițiile de participare la concurs va fi trecut 

și atestatul de buldoexcavatorist. 

Dl primar răspunde că acest lucru îl va analiza și decide la acel moment, dar important este să aibă 

categoria C, adăugând că se poate face și un curs de atestare pt buldoexcavatorist. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă care este preșul acestui curs. 

În răspuns dl primar afirmă că nu știe cu exactitate, dar probabil 5-6000 lei. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că ar fi foarte bine să fie un om care să asigure și 

buldoexcavatorul în lipsa d-lui Valeriu Bănică. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 11 voturi pentru (dl Mihai Enache și 

dna Carmen Trandafir neparticipând la vot) este adoptată HCL nr.45/18.10.2021. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finantare și a 

devizului general estimativ, aferente obiectivului de investiție “Asfaltare drumuri locale în comuna Bughea de 

Jos, județul Argeș”, în vederea depunerii spre finanțare prin Programul Național de Investitii „Anghel Saligny” –  

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Proiectul este prezentat de dl primar în calitatea sa de inițiator, acesta subliniind care sunt drumurile și 

podurile care sunt prinse în acest proiect:  

➢Drumul Valea Ciocan 

➢Drumul Gheorghe Dinică 

➢Drumul Plăișor 

➢Drumul Valea lui Crasan 

➢Podul Pietonal din punctul Micudă 

➢Podul Pietonal din punctul Școală 

Dl viceprimar subliniază faptul că în denumirea proiectului sunt trecute doar drumuri, mai exact 

formula “drumuri comunale” întrebând dacă nu ar trebui modificat în “drumuri comunale și poduri” 

Dl primar răspunde că a discutat cu proiectantul și aceasta este denumirea corectă, adăugând că la acea 

secțiune intră atârt drumurile cât și podurile. 

Dl viceprimar solicită să mai fie o dată întrebat proiectantul pentru a nu apărea probleme ulterior. 

Dl consilier Coman Bogdan punctează faptul că au fost situații în care proiectul a fost întor de la 

finanțare și pentru că era o diferență grafică la una dintre semnături și că cel mai bine ar fi totuși să se întrebe 

încă o dată. 

Dl primar răspunde că va mai face încă o dată această întrebare. 

Dl viceprimar mai adaugă faptul că după cum se poate observa prețurile sunt foarte ridicate, iar partea 

noastră de finanțare este de 40%, ceea ce nu este de neluat în calcul. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că la nivel AFIR sunt prețuri minime și maxime, iar de 

regulă se merge pe un nivel maxim. 

Dl consilier Coman Bogdan întreabă dacă în cazul aprobării finanțării noi vom plăti 200 mii euro, așa 

cum este în deviz. 

Dl primar răspunde că acela este un deviz estimativ. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine că este normal să depunem acest proiect, iar apoi, dacă se aprobă, 

vom vedea ce mai avem de făcut 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.46/18.10.2021. 
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Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finantare și a 

devizului general estimativ, aferente obiectivului “Înființare canalizare și stație de epurare a apelor uzate în 

comuna Bughea de Jos, județul Argeș”, în vederea depunerii spre finanțare prin Programul Național de Investitii 

„Anghel Saligny” – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct este prezentat de către dl primar, în calitatea sa de inițiator. 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că la Schitu Golești primarul a făcut chiar un împrumut 

în Trezorerie pentru a putea finaliza lucrările la canalizare. 

Dl primar subliniază faptul că nu este sub nicio formă deacord cu îndatorarea comunei, adăugând că 

primul pas este să vedem ce bani vor fi alocați, iar ulterior se va decide ce este de făcut și în acest sens. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă care este suma la care se ridică proiectarea. 

Răspunsul este dat de către dl primar – 246 mii lei 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.47/18.10.2021. 

Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dna secretar general al UAT insformează Consiliul Local că există un punct de vedere al 

ANI în care spun că domnii consilieri aflați în Consiliile de administrație ale școlilor pot fi într-un posibil 

conflict de interese, adăugând să analizeze situația și să decidă dacă rămân sau se retrag. 

Dl primar adaugă faptul că indicat ar fi să se abțină atunci când se va vota bugetul școlii 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă de ce au fost înlocuite lămpile „la Mocani”. 

Dl primar răspunde că au fost înlocuite deoarece s-au montat greșit, acea zonă nefiind prinsă în 

proiect, nu cu lămpile noi, adăugând că în proiect au fost prinse anumite tronsoane și un anumit număr de 

lămpi. După ce s-a finalizat această montare s-a trecut la montarea lămpilor vechi, astfel încât să fie asigurat 

un iluminat cât mai bun și eficient. 

Dl consilier Bogdan Coman adaugă faptul că oamenii spun că acestea nu luminează la fel de bine ca 

cele noi, amplasate anterior. 

Dl primar răspunde că acest lucru nu este adevărat ci că diferența este doar de focusare. 

Dl consilier Ion Pîslaru adaugă faptul că și cetățenii de pe Valea Bisericii sunt nemulțumiți.... 

Dl primar răspunde că dorește o inventariere a zonelor în care mai sunt necesare lămpi și dacă se 

ajunge la un număr de 200 să mai facem un proiect pe care să-l depunem pentru finanțare. 

Dl viceprimar întreabă cine face proiectul și dacă finanțarea este tot de 70%, deoarece știe că în acest 

moment există o finanțare de 98% și dacă este posibil să acesăm acești 98% ar fi chiar păcat să nu profităm de 

ocazie. 

Dl primar răspunde că încă nu are prea multe informații, dar propune această invetariere. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că ar fi bine să facem noi investiția, spunând că am 

putea achiziționa cele 200 de lămpi cu 70 000 lei. 

Dl  viceprimar răspunde că importantă este inventarierea, iar ulterior să se vadă despre ce finanțare 

este vorba, deoarece dacă vorbim despre 98% finanțare nici nu încape discuție să nu se facă investiția. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă s-a rezolvat situația cu lampa “la Chivoci” 

Dl primar afirmă că a rezolvat această problemă. 

Dl consilier Bogdan Coman ridică din nou problema cu stâlpul de la intersecția “la Dincă”, acesta 

fiind în pericol să cadă. 

Dl primar răspunde că va vedea ce poate face în acest sens. 

Dl viceprimar ridică problema situației de la “Ghinea” spunând că trebuie intervenit deoarece va veni 

iarna și acolo este pericol de îngheț 

Dl consilier Bogdan Coman adaugă faptul că aceași situație este și la Spirea Oancea 

Dl primar răspunde că se va interveni în cele două puncte menționate 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1805 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

                Maria Toader                                                     Bianca State-Golumbeanu 


